

WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam
Verslag WBO-vergadering 28-05-2025 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark

Aanwezig	Namens
Bert-Jan Rip	Voorzitter & WP Vogelenwijk
Marielle Vos	Secretaris WBO & WP Planetenwijk
Erwin Speklé	WP Patrimonium
Martin van de Pavert	WP Vogelenwijk
Dick van de Schraaf	WP Sinnevelt
Hans Maurits	WP Schoten
Lucas Dickman	WP Schoten
Paul Boom	DR Spaarndam
Karin Kranendonk	Gebiedsverbinder Noord
Anita Jonk	Gebied coördinator Haarlem Noord

1 – Opening

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Teun, Inge, Alex, Delftwijk & Judit kunnen niet aanwezig zijn vanavond. Als eerste wordt een voorstelrondje gedaan voor Lucas & Hans die het WP Transvaal gaan opstarten.

De agenda wordt vastgesteld.

2 – Notulen vergadering 30-04-2025 & Actiepunten

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

Actiepunten:

- De actiepunten link naar website en overzicht van bestuursleden met contact gegevens blijven staan, aangezien de gemeente de ervaring heeft dat er bv op de mails over de subsidie niet gereageerd wordt. [Laatste update helaas, heeft Marielle nog geen informatie ontvangen van de WP's gaarne actie en de gegevens zelf naar Karin toesturen!](#)
- Buurts uitnodigen voor een WBO-vergadering, afgesproken wordt onderwerpen aan te leveren, zodat de juiste persoon uitgenodigd kan worden. Dit wordt na de zomervakantie, want voor mei staat het gebiedsplan van de gemeente en voor juni staat Wijk aan Zet & Historisch Schoten ingepland. Voor september is Ton Belderok van Platform Groen uitgenodigd, maar die heeft nog niet gereageerd.
- Op verzoek van het WBO zal Marielle toch weer de WBO-google drive in ere gaan herstellen. Marielle gaat dit oppakken.

3 – Gebiedsplan Noord – Anita Jonk

- Anita geeft aan dat het gebiedsplan een onderdeel is van de gebiedsopgave die eens per 4 jaar wordt gemaakt, zodra het nieuwe B&W zitting heeft genomen. Elk jaar wordt er met partners (Buurts & woningcorporaties), een nieuw gebiedsplan gemaakt en aan de Wijkplatforms gepresenteerd.
- In dit plan worden de prioriteiten vastgesteld en maatregelen genomen.
- Volgend jaar komt er weer een nieuw college

- De specifieke ontwikkelzones worden niet in dit plan vermeld, omdat hiervoor al vanuit de gemeente voldoende aandacht en inzet is.
- De opgave is het gebied leefbaarder te maken voor de bewoners.
- Het wordt vooral sociaal ingestoken om het verschil te maken.
- De bestaande plannen lopen wel gewoon door, maar hangen wel aan de prio's die gesteld zijn door B&W.
- Karin geeft aan dat dit een kapstok is voor uitvoering op project niveau.
- Elke 6 weken hebben ze overleg met de stakeholders hierover en er wordt een jaarverslag gemaakt.
- Paul geeft aan dat 4 jaar een mooie periode is om zaken op te pakken.

Prioriteit 1 – vergroenen Indische Buurt Noord & Transvaal door BBOR (Gerard van Dungen)

- Uitleg afkortingen: BBOR = Beheer Beleid Openbare Ruimte, ECDW = Economie Cultuur Duurzaamheid & Wonen, JOS – Jeugd Onderwijs & Sport, VTH = Vergunning Toezicht & Handhaving
- Vergroening, hierover zijn ze met Spaarnelanden in gesprek en worden bewoners initiatieven gepromote.
- Bert-Jan geeft aan dat Inge al diverse malen heeft aangegeven dat het lastig is mensen te vinden die het willen (blijven) onderhouden. Zeker als initiatiefnemers de buurt verlaten. Karin geeft aan dat zij hiermee bezig zijn. Indien het niet lukt zal Spaarnelanden het beheer weer overnemen, maar komen er inheemse planten in te staan.
- Karin geeft tevens aan dat er bij Spaarnelanden nergens vermeld wordt waar boomspiegels door bewoners geadopteerd zijn. Marielle geeft aan dat dit haar bevreemdt omdat je het formeel moet aanvragen en je een paaltje in de spiegel geplaatst wordt door diezelfde Spaarnelanden.
- Lucas geeft aan dat er regelmatig stukken stoep middels tegel wippen zijn vergroend, maar die nu niet meer bijgehouden worden door de huidige bewoners. Er kan een verzoek gedaan worden aan Spaarnelanden, maar dan wordt alles rigoureuus gesnoeid.
- Martin geeft aan dat Dietsveld voorheen wel groen was, maar de Vogelenbuurt versteend. Nu zijn ze voor de gemeente Vogelenwijk geworden en staan ze nergens meer vermeld, terwijl er toch aandacht voor moet komen. Anita bevestigt dit, maar kan er niets meedoen.
- Erwin geeft aan dat dit hetzelfde geldt voor de Patrimonium buurt, maar wordt niet meer genoemd omdat het onder de Transvaalwijk valt.
- Bert-Jan vraagt voor de zekerheid of dit plan on top off is van het reguliere beleid voor de wijken, ja klopt het gebiedsplan beschrijft de extra initiatieven per wijk of thema.
- Speel & Sportplan - Er is een nieuw toekomstgericht speelplan in de maak, maar de huidige oude toestellen worden nog steeds vervangen, omdat hiervoor al budget is uitgegeven aan Spaarnelanden. Dit kan in contradictie zijn met het plan voor de toekomst maar daar kan niets aan gedaan worden.
- Er is een participatie traject gedaan m.b.t. speel en sport toestellen m.b.t. Zaanenschool & Zaanenpark, Marielle vraagt wanneer dit plan beschikbaar komt. Karin geeft aan dat dit speelplan in oktober in de raad gaat komen.

Prioriteit 2 – Bewoners doen naar vermogen actief mee in de samenleving

- Anita geeft aan dat er in Delftwijk een aanpak voor eenzamen ouderen is opgestart, omdat alleen daar al binnen 10 jaar 38% boven de 65 jaar zal zijn.
- Bert-Jan geeft aan dat op basis van deze cijfers het extra inzetten op geriatrische zorgmogelijk opgenomen kan worden in het ziekenhuis van Noord, hij zal dit met de direct bespreken. **Actie BJ**
- Bert-Jan vraagt hoe de betrokkenheid gemonitord wordt, want zij hebben de ervaring dat er maar lastig mensen gevonden kunnen worden, de andere beamen dat. Zijn er cijfers op wijkniveau? Karin geeft aan dat er recentelijk weer een wijkmonitor is gepubliceerd, maar daarbij staat Noord als een geheel vermeld en niet per wijk.
- Karin geeft aan dat Noord er goed voor staat, omdat er maar 3 wijken geen Wijkplatform hebben.
- Speerpunten zijn jongeren (m.n. in Delftwijk) en laagdrempeligheid, daarnaast is zelfredzaamheid een belangrijk punt bij de wijkaanpak, zowel in Delftwijk als Transvaalbuurt.
- Bert-Jan geeft aan blij te zijn dat de jongerenoverlast problematiek een beetje tot rust is gekomen door alle aanpak. (Update-helaas is de realiteit nu dat het weer flink uit de hand loopt).

Prioriteit 3 – Iedereen voelt zich thuis in de wijk - Leefbaarheid vergroten

- Anita geeft aan dat in de Transvaalbuurt nu met handhavers en Spaarnelanden wordt gekeken naar oplossingen voor zwerfvuil en overlast.
- Hans geeft aan 5 jaar in een jongeren opvanghuis te hebben gewerkt en daar veel ervaring mee heeft, het valt hem op dat er bijna geen plekken meer zijn in de Transvaalbuurt waar door de jongeren gehangen kan worden, omdat alles gesloopt wordt en het buurthuis (Fjord) ook gesloopt gaat worden. Het is zaak daar nu al snel actie te ondernemen om overlast in de rest van de wijk te voorkomen. Karin beaamt dit en zal dit meenemen intern.
- Bert-Jan vraagt wie er voortouw neemt in dit soort situaties, Karin geeft aan dat dit per situatie & plek bekeken wordt.
- Een ander belangrijk punt is de wijken dementie vriendelijk te maken, hierbij wordt het project “haperend Brein” gebruikt om dit verder uit te rollen. (zie notulen en presentatie vorige WBO-vergadering).

Prioriteit 4 – Mobiliteit in balans

- In de Transvaalwijk (Cronje) wordt gekeken naar fiets parkeren, maar blijft een lastig onderwerp om op te lossen.
- Bij de Sportweg ontwikkeling wordt gekeken naar een verzamelhub voor fietsen, pakketbezorging en OV. Marielle vraagt zich af waar dat dan moet komen omdat het plein al veel kleiner en versteender wordt en er niets over in de SPvEL vermeld staat.
- Daarnaast zal in het geheel voor de Orionzone goed gekeken moeten worden, Karin & Anita geven aan dat inderdaad de Orionvisie aangepast zal gaan worden, omdat ze het eens zijn met het feit dat er nooit meer overall gekeken is naar alle gevolgen van de individuele projecten. Dick geeft aan dat ze maandag overleg met Gerben hebben gehad, waarbij dit is beloofd.

- Lucas vraagt of de parkeergarage in het Mandelapark tijdelijk is, Karin bevestigt dat, maar dezelfde hoeveelheid parkeerplekken komen wel weer terug zodra de ontwikkeling klaar is op het eigen terrein, omdat dit zo in alle plannen opgenomen is.
- Lucas vraagt of er data beschikbaar is m.b.t. deelauto's, die is er wel maar sterk verdeeld. In de Transvaalbuurt zal een experiment opgestart gaan worden. Marielle geeft aan dat er jaren geleden al een deelauto project (Zoof) is geweest in de Planetenwijk, maar die nooit van de grond is gekomen ondanks subsidies van Spaarnelanden. Karin geeft aan dat het in de Indische Buurt wel werkt.
- Hans geeft aan dat er op de Paul Krugerkade heel veel laadpunten zijn, die s 'avonds en s 'nachts nooit gebruikt worden, waardoor derhalve de auto gewoon in de buurt staat en het druk maakt.
- Lucas geeft aan dat het Spaarneboog project goed aangepakt wordt, maar dat een grote groep van de bewoners niet vertegenwoordigd worden, omdat ze een andere cultuur hebben en de taal niet machtig zijn.

4 – Mededelingen Gemeente

- Karin geeft aan dat er geen verdere mededelingen zijn.

5– Mededelingen Wijkplatforms/Dorpsraad

Patrimonium

- **Werkgroepen** - Erwin vraagt hoe andere WP omgaan met rapporteringen van werkgroepen binnen het WP. Marielle geeft aan dat bij de Planetenwijk de bestuursleden zelf in de werkgroepen zitten, daarnaast is er een bewoner actief met Op Stoom en Zonnewijzer en die komt bij de vergadering terugkoppeling geven. Daarnaast werd er een Verduurzaamheidsproject opgestart waarbij de gemeente de subsidie via het WP wilde laten lopen, dat is niet geaccordeerd i.v.m. het risico voor de bestuursleden. Dit project staat nog in beginfase, maar zal zodra het echt uitgerold gaat worden apart geregeld worden, eigenlijk net als het Posthuis wat totaal separaat werkt en door het WP gepromote wordt.
- Martin geeft aan dat iemand een repair café wilde opstarten en de gemeente de subsidie ook via het WP wilde laten lopen, ook afgewezen i.v.m. risico.
- Marielle geeft aan dat dit soort initiatieven onder het L&I vallen en derhalve direct aan de bewoner worden uitgekeerd? Karin geeft aan dat dit project onder een ander budget vallen.
- Paul geeft aan dat voor Spaarndam er ook altijd iemand van het bestuur in de werkgroep zit.
- Karin geeft aan dat er bij WP Binnenstad er iemand is benoemd als verbinder om dit euvel te takelen, kan een idee zijn.
- Bert-Jan geeft aan zelf in een duurzaamheidsinitiatief te zitten, maar dat dit wel apart geregeld gaat worden.
- Karin geeft aan dat een WP best de subsidies voor deze initiatieven mag regelen, omdat er een verzekering vanuit de gemeente aanwezig is om het risico te dekken. Bert-Jan vindt hier wat van want de doelstelling van een WP is in het begin duidelijk gemaakt en nu worden de regels ineens aangepast omdat dit de gemeente beter uitkomt.

Planetenwijk

- **Posthuis** - Marielle geeft aan dat het Posthuis op 9 mei geopend is met de Burgemeester, die alle tijd daarvoor nam, waarbij tevens een stenen gedenksteen is geplaatst ter ere van Ge Metselaar. Daarnaast is er een openingsfeest voor de buurt geweest en in die gehele week

allemaal leuke activiteiten. Er is een Posthuis app beschikbaar gekomen waarop alle activiteiten te zien zijn.

- **Kermis** - De kermis is geweest en goed gegaan, alleen heeft Spaarnelanden zich weer niet aan de gemaakte afspraken gehouden die in het verleden gemaakt zijn toen de kermis in het park moest komen i.v.m. bredere ruimtes tussen de attracties voor de veiligheid. De kermiscoördinatoren hebben zich ermee bemoeit maar ook niet doorheen gekomen. Karin & Marielle hebben dit nu neergelegd bij Gerard van Dungen.

Sinnevelt

- Dick had geen verdere punten.

Vogelenwijk

- **Travo huisjes** - Martin geeft aan dat er travo huisjes zijn geplaatst zonder overleg met bewoners, waardoor deze in opstand zijn gekomen. Er is nu beloofd dat men het gaat wegwerken, maar hebben daarover zelf een beslissing genomen om een heg te plaatsen, wederom zonder de bewoners te betrekken. Bert-Jan en Martin hebben nu een uitnodiging van Liander ontvangen voor overleg op vrijdag aanstaande, om te spreken over de grootschalige werkzaamheden die er gaan komen. Karin geeft aan dat er nu 3 staan, maar dat er nog meer zullen komen omdat die nodig zijn. Er gaat een overleg met alle stakeholders komen om de zaken goed af te spreken en beter te communiceren, tevens zal er een menu kaart komen waaruit de bewoners kunnen kiezen (beschilderd, heg of niets) In totaal zullen er 400 travo huisjes gaan komen. [Afgesproken wordt te wachten tot de vergadering is geweest en daarna eventueel de projectleider uit te nodigen voor een WBO-vergadering na de zomer.](#)
- **Jongeren** – er is veel last van jongere bij de dug-out aan de rand van de Hekslootpolder in het verleden geweest. De gemeente heeft het idee om hier toch weer een locatie voor jongeren te creëren. Om te leren van het verleden zal er in overleg met de vereniging Hekslootpolder en het wijkplatform overlegd worden om een passende plek te kiezen. Hierover zijn ze nu in overleg met Karin om een oplossing voor te vinden.
- **Spaarndamseweg** – De nieuwe Spaarndamseweg is erg mooi geworden en mag ook wel een keer gezegd worden.

Spaarndam

- Travo huis - Paul geeft aan dat er maar een travo huis wordt geplaatst in de Houthakpolder, maar die is zo groot als 3 voetbalvelden, dit wordt een omschakelstation en valt onder MRA (Metropool Regio Amsterdam)
- Haven – er komt een nieuwe haven, waardoor de aanvliegroute van de polderbaan wellicht naar het westen verplaatst moet gaan worden.
- Rietpol – ontwikkelingen qua woningen staan stil, wel worden ligplaatsen verkocht, volgens zeggen is 60% al verkocht.

Transvaalbuurt

- In de Scheperstraat is een drukkerij gesloopt, maar is er nog een muur blijven staan die van de gemeente blijkt te zijn. Daarbij een groot groen stuk wat niet bijgehouden wordt door bewoners, maar van pre wonen is die daar t.z.t. woningen wilt bouwen. De vraag is of de gemeente prewonen kan dwingen dit stuk grond af te staan, zodat de muur gesloopt kan worden en er een gezamenlijke binnentuin gemaakt kan worden voor iedereen. Karin heeft beloofd ernaar te kijken wat wel kan.

- Karin vraagt wanneer de Transvaalbuurt een Wijkplatform zal worden, Lucas geeft aan dat hij de actie overgenomen heeft en ermee aan de slag zal gaan.
- Marielle geeft aan dat de notaris van de gemeente ook de aanvraag voor KvK zal verzorgen.
-

9 – Rondvraag

- Geen

Om 22.15 uur wordt de vergadering gesloten.

Voor de nieuwe en geïnteresseerde deelnemers interessante informatie

WBO-notulen:

<https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/>

Planetenwijk nieuwsbrieven & wijkkranten:

<https://wijkraadplanetenwijk.nl/nieuwsbrieven/>

Volgende WBO-vergadering is woensdag 25 juni om 20 uur (in Huis Te Zaanen)

Overzicht WBO-vergaderdata 2025 - 20 uur in Huis Te Zaanen Zaanenpark

22 januari
 26 februari
 26 maart
 30 april
 28 mei
 25 juni
 Juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie
 24 september
 22 oktober
 26 november
 17 december – laatste vergadering met afsluitende borrel

Overzicht sprekers en onderwerpen:

Juni – Wijk aan zet - Marten Reinstra gemeente Haarlem
 Juni – Historisch Schoten – Frank Boorsma
 September – Platform Groen – Ton Belderok (nog niet bevestigd)

Actielijst	Onderwerp	Datum	Status
Allen	Link naar website versturen aan Karin, met contactgegevens van bestuur tbv gemeente	22-01-2025	Open
Marielle	WBO-drive weer opstarten, in de tussentijd kunnen de WBO notulen gevonden worden op de website van Planetenwijk (zie bovenstaande link)	22-01-2025	Open

Marielle	Eventueel projectleider Travo huisjes uitnodigen voor WBO-vergadering (na gesprek vrijdag 30/6 indien nodig)	28-05-2025	Open
-----------------	--	------------	------